
Geacht CDA, geachte raadsleden, 

 

Wij hebben een verzoek van het CDA ontvangen om u te informeren over de verglazing binnen onze 

gemeente, inclusief het buitengebied en de bedrijventerreinen. 

 

Wij zijn zeker bereidt de mogelijkheden te onderzoeken en zijn daar zelfs mee bezig. Op dit moment zijn 

wij zijn met de provincie in gesprek over het Statenvoorstel (stimulerlingsbijdrage) en hoe deze kan 

worden toegepast om de onrendabele gebieden binnen de gemeente Dalfsen te kunnen voorzien van 

glasvezel.  

 

Daarnaast onderhouden wij contacten met onze buurtgemeenten om gezamenlijk de mogelijkheden 

met betrekking tot samenwerking te verkennen. Gezamenlijk staan wij immers sterker als het om 

overleg met de provincie gaat.  

 

Om de buitengebieden en kleine kernen te kunnen voorzien van glasvezel is lokale inbreng en 

bewonersparticipatie noodzakelijk. Wij zijn op dit moment in gesprek met de verschillende afdelingen 

van Plaatselijk Belang, Industriële Club Dalfsen, Ondernemersvereniging Lemelerveld, LTO Noord 

afdeling Dalfsen, Duurzaam Hoonhorst en Nieuwleusen Synergie om te onderzoeken of er voldoende 

draagvlak is om bewonerspaticipatie op te zetten. Op 23 oktober vindt een tweede informatieavond 

plaats met deze partijen. In al deze stappen wordt nadrukkelijk gekeken hoe kunnen we aanhaken bij de 

Provinciale stimuleringsbijdrage. De rol van de gemeente is echter een motiverende, stimulerende en 

faciliterende. Daar willen we ons zeer sterk voor maken. De gemeente wordt geen neteigenaar of 

netbeheerder. 

 

Het college. 

 


